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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ann Linde (S)

2017/18:1021 Fordonsindustrin och regeringens handelspolitik 

Trump har för avsikt att införa tullar på stål och aluminium. Detta är högst 
beklagligt och kommer att försvåra för Sverige och EU och vår handel med 
USA.

EU diskuterar nu motåtgärder mot de amerikanska tullarna. Regeringens linje 
är att EU ska införa tullar på amerikanska varor. Risken är att ett sådant 
agerande skulle eskalera handelskonflikten ytterligare.

Trump har sagt att om EU inför tullar som motåtgärder kommer USA att införa 
ytterligare tullar med fokus på europeisk bilindustri. Handelsministern har visat 
stöd för införande av nya EU-tullar, vilket är beklagligt. 

Genom att i stället gå genom världshandelsorganisationen och låta dem i god 
ordning hantera den uppkomna situationen skulle vi kunna undvika ett 
handelskrig.

Med anledning av ovan vill jag fråga statsrådet Ann Linde:

 

Vilka konsekvenser räknar regeringen och statsrådet med att regeringens förda 
politik kommer att få för den svenska fordonsindustrin?

………………………………………

Jörgen Warborn (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-03-14
Besvaras senast
2018-03-21 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


